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W zwiqzku z wniesion4 przsz Pana interpelacj4 w sprawie zestawienia -agadnief
podejmowanych przez Komisjg ds. Bezpieczefstwa Ruchu Drogowego onzprzyjglych decyzji
w zakresie poprawy bezpieczefstwa, w zal4czniku przekazujg zestawienie spraw omawianych
przez ww. Komisjg dot. osiedla Sr6dmiedcie w roku 2021.

Zalaczniki:
I . Zestawienie spraw podejmowanych przez Komisjg ds. BRD w roku 2021 .

Do wiadomofci:
l. Biuro Rady Miasta" w/m
2. Wydzial Org. Prarvny i Kadr, w/m
3. ala.

Sprowg prowadzi: Bla2ej &betarsh
stano'i)isko 6. zazqdzania ruchem
tel. 54 414 41 87



Lp. Sprawa Opinia Komisii Realizacia

Posiedzenie z dnia 04.O2.2O2It.

1.

Interpelacja p. Bulawy w
sprawie umieszczenia

wyniesionego przejicia dla
pieszych przy skrzyiowaniu
ulic: Woiska Polskiego -

Biskupia.

Komisja negatywnie opiniuje
umieszczenie wyniesionego
przejicia. Jednoczeinie

wnioskuje do Zarzqdu dr6g o

odmalowanie oznakowania
poziomego na wskaznym

przejSciu dla pieszych.

Sprawa skierowan a do Tarz4du

d169.

Interpelacia p. Golqbieskiego
w sprawie wyznaczenia

miejsca posto.iowego dla

os6b z

niepelnosprawnoiciami przy

gabinecie USG mieszc2Ecym

siq przy ul. Sw. Antoniego
29a

Kom isja proponuje wytyczenie

wskazanego miejsca na ul.

Kraszewskiego w pobli2u wejdca

do pracowni USG.

Projekt organizacji ruchu

zatwierdzony i przekazany celem

realizacji do MZlDiT. Planowana

realizacja do 31.05.2022 r.

(uzaleiniona od warunk6w
atmosferycznych)

3.

Interpelacja p. Gotqbieskiego

w sprawie zamontowania
sygnalizacji Swietlnei na

przejSciu dla pieszych na ul.

Wojska Polskiego przy

Szkole Podstawowej im. Ks.

Dlugosza.

Komis.ia zaopiniowala wniosek

negatywnie z uwagi na

zastosowany jui w yum miejscu

element uspokaiajqcy ruch w
postaci wyniesionego przej6cia

dla pieszych.

Brak koniecznoici podjqcia dzialan.

Posiedzenie w dniu 10.02.2021r.

4.

Interpelacja p. Muszalik w
sprawie wyznaczenia

miejsca postojowego
przeznaczonego dla
pojazd6w dowoi4cych pary

mfode na ceremonie
zailubin.

Z uwagi na brak mo2liwego do

zastosowania oznakowania
kt6re pozwalafoby na

korzystanie w formie
0g6lnodostepnej poza

godzianmi przeprowadzania

ceremoni, Komisja zaopiniowafa
wniosek negatywnie.

Braki konieczno6ci podjqcia

dziala{.

5.

Interpelacja p. Golqbieskiego
w sprawie wytyczenia
przejicia dla pieszych na ul.

Reymonta przy skrzyiowaniu
z ul. PCK.

Komisja opiniuje pozytywnie.
Nowa organizacjia ruchu

wprowadzona w dniu 04.05.2021r

Posiedzenie z dnia 10.03.2021r.



6.

Wniosek mieszkaica w
sprawie wytyczenia

oznakowania

uniemoiliwiajqcego
parkowanie na wysokosci
bramy wjazdowej do posesji

nr 8 przy ul. PCK.

Komisja wnosi o uzyskanie

informacji nt. legalno5ci zjazdu.
Brak koiecznoici podjqcia dzialari.

7.

Wniosek Dyrektora Oddzialu

ZUSwToruniuwsprawie
zamontowania sygnalizacji

iwitelnei na przejiciu dla
pieszych przy skrzyiowaniu
ul. Plac Wolno(ci z ul.

Zduriskq oraz Plac Wolnojci -

Przechodnia

Komisja wnosi o uwzglqdnienie

element6w zwieksza.lEcych

dostqpno(t dla os6b z

niepelnosprawnoSciami w
dokumentacji technicznei na

potrzeby przebudowy Placu

WolnoSci.

Pismo skie!'owanie do Wl w
sprawie uwzglqdnienia element6w
zwiqkszajqcych dostqpno36 dla

os6b z niepelnosprawnoSciami przy

orzebudowie Placu Wolnoici.

8.

Wniosek mieszkaica w
sprawie wyraienia zgody na

wytyczenie zastrzeionego
miejsca postojowego pr2y

Al. Chopina.

Kom isja opiniuje pozytywnie. Brak koniecznoSci podjqcia dziafai.

q

Wniosek w sprawie postoju
pojazd6w na

nieutwardzonym poboczu na

ul. Starodqbskiej na odcinku
od ul. Warszawskiej do ul.

Reja.

Komisja proponuje

umieszczenie slupk6w
blokujqcych.

Nowa organizacja ruchu

worowadzona w d niu 29.07.2O2Lr.

10.

Wniosek Eko Pak Wik w
sprawie prosby o zezwolenie
na wjazd do posesji przy ul.

Skorupki 1A drogq

wewnqtrznE od strony ul.

P.O.W. pojazdam i

przekraczajQcymi

organiczenia tona2owe.

Komisja opiniuje negartywnie Brak koniecznoici podjqcia dzialarl

11.

Sprawa regulacji sposobu
parkowania na ul.

Towarowej.

Komisja proponujq objqcie ul.

Towarowej strefq zamieszkania

oraz wyznaczenia mieisc
postojowych.

Nowa organizacja ruchu

wprowadzona w dniu 30.07.2021r.



t2.

Post6j pojazd6w na

chodniku przy budynku
Poczty Polskiej przy Al.

Chopina 54

Komisja proponuje

um ieszczenie sfupk6w
blokujqcych lub stojak6w
rowerowych na granicy dzialki
pasa drogowego oraz terenu
Pocztv Polskiei.

Dorainie zostaty u mieszcznone
gazony wzdlu2 granicy dzialek, w
dniu 07, 10.2021r., zostaty
zamontowane stojaki rowerowe.

Posiedzenie z dnia 26.04.2021r.

13.

Organizacja miejsc
postojowych na ul.

Zduriskie.l.

Komisja proponuje

umoiliwienie wjazdu od strony
ul. K16lewieckiej poprzez

demontai stupk6w blokujEcyh,

uniemoiliwienie wjazdu
po.jazd6w od strony Placu

Wolnoici poprzez umieszczenie

slupk6w podatnych oraz

wytyczenie miejsc postojowych

ozna kowaniem pionowym oraz
pozromym.

Wprowadzanie nowej organizacji
ruchu wstrzymana z uwagi na

planowane zadanie inwestycyjne.

t4.

Problem ruchu pojazd6w na

skrzyiowaniu ul. Zielony
Rynek oraz ul. Zfotej
wyjeidzajQcych z odcinka
pnejazu przy Hali SDH.

Komisja wnosi o ponowne

umieszczenie betonowych
element6w architektonicznych
na zjeidzie oznakowanym
znakiem B - 1

Sprawa przekazana do MZlDiT.

Posiedzenie z dnia 24.O5.202Lr.

15.

Interpelacja p. Tobjasza w
sprawie zainstalowania
wyniesionego prze.iicia dla
pieszych na ul. Traugutta
przy SP nr 14.

Komis.ia opiniuje proponowane
rozwiqzanie negatywnie z

uwagi, 2e wskazane przejicie
znajdujq sie w obszarze

organiczonej prqdko6ci, a samo
przejJcie oznakowanie jest jui
oznakowaniem pionowym na

odblaskowym tle oraz

oznakowaniem poziomym na

czerwonym tle.

Brak koniecznoici podjqcia dzialari.

rb.
Sprawa OR na ul.

Jagiellodskiej stanowiQcego

drogq wewnqtrznq.

MZIDiT poinformowal, ie
prowadzone byf o postqpowanie

w sprawie wydzieriawienia tego
terenu. Komisja wnosi na jakim
etapie jest ww. sprawa.

Wprowadzona nowa organizacja
ruchu regulujqca brak moiliwojci
zastawia nia wjazd6w do gara2y.
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Interpelacja p. GolQbieskiego

w sprawie wytyczenia
przej:icia dla pieszych na ul.

KoSciuszki przy skrzyiowaniu
z ul. Pulaskiego.

Komisja opiniuje negatywnie. Brak konieczno6ci podjqcia dzialai.

Problem zastawiania w,iazdu

do gara2y zlokalizowanych
na odcinku drogi
wewnetrznej ul.

Jagiellodskiej.

Komisja wnosi o
przeprowadzenie wizji
terenowej.

Po przeprowadzeniu wizji
terenowei zostala podjqta decyzja

o umieszczeniu znaku B - 35. Nowa

organizacja ruchu wprowadzona w
dniu 31.07.2021r.

Posiedzenie z dnia 23.06.202tt.

19.

Wniosek o wytyczenie
koperty przeznaczonej dla
slu2b przy siedzibie Straiy
Miejskiej przy ul.

Bojariczyka.

Komisja opiniuje pozytywnie.
Nowa organizacja ruchu

wprowadzona w d niu O7.07.202Lt.

20.
Post6j pojazd6w na terenie
Poczty Polskiej przy Al.

Chopina.
Sprawa w takcie realzacji.

Dorainie zostaty umieszcznone
gazony wzdfui granicy dzialek, w
dniu 07. 10.2021r., zostaly
zamontowa ne stojaki rowerowe.

Posiedzenie z dnia 20.O7 .202tr.

2L.

Om6wienie projektu OR na
potrzeby Jarmarku
Wloclawskiego.

Kom isja zaopiniowala projekt
pozytywnie z uwzglqdnieniem
kilku uwag.

Uwagi zostaty uwzglqdnione w
projekcie COR.

Posiedzenie z dnia 23.O8.202fr.

22.

Wniosek mieszkaica w
sprawie zamontowania
progu zwalniajqcego na ul.
Solnej.

Kom isja opinuje pozytywnie.

Projekt organizacji ruchu
zatwierdzony i przekazany celem
realizacji do MZlDiT. Planowana
realizacja do 31.05.2022 r.
(uzaleiniona od warunk6w
atmosferycznych)

23.

Wniosek mieszkanki w
sprawie um ieszczenia

prog6w zwalniajEcych na ul.
Zielon Rynek.

Z uwagi na nawierzchnie jezdni

tym samym braku moiliwoici
umieszczenia progdw
zwalniajecych, Komisja zalecila
wprowadzenie skrzy2owai
r6wnonqdnych w calej strefie
zamieszkania wytyczonej w
obrebie Zielonego Rynku.

Projekt OR w trakcie opiniowania.
Wprowadzenie OR olanowana w
terminie do 31.05.2022r.

24.

Wniosek mieszkanki w
sprawie zamontowania
prog6w zwalniaiqcych na ul.
Legskiej.

Komisja proponuje

wprowadzenie skrzyiowai
r6wnorzednych na ul. tqgskiej.

Projekt OR w trakcie
przygotowania. Wprowadzeni€ OR
planowana w terminie do
30.06.2Q22r.



Posiedzenie z dnia 13.09.2021r.

25.

Wniosek mieszkanki w
sprawie bezpieczefstwa
pieszych na wewnqtrznym

odcinku ul. Starodqbskiej.

Komisja proponuje doraine
umieszczenie znak6w A - 30 z

tabliczkami,,Piesi". Dodatkowo
wnosi o wystosowanie pisma do
Wydzialu Gospodarowania

Mieniem Komunalnym Urzqdu

Miasta Wlocfawek o

uregulowanie wlasnoici
grunt6w we wskazanym

obszarze.

Nowa organizacja ruchu zostafa

wprowadzona przez MZIDiT w
listopadzie ubiegtego roku.

26.

Propozycja rozwaienia
zmiany geometrii
skrzy2owania ulic: Most
Stalowy im. Marszalka Rydza

- Smiglego - Tumska - Plac

Kopernika - Wyszyriskiego
na skrzy2owanie o ruchu

okrqinym lub wprowadzenie
pasa do prawoskretu na

relacji - Most
Wyszyiskiego.

Komisja zaleca przebudowq ww.
skrzy2owania na rondo.
Dodatkowo w dalszej
perspektywie proponuje tak2e
przebudowe skrzy2owania ulic:
Plac - Kopernika - Cyganka -
Brzeska - Wojska Polskiego na

skrzy2owanie o ruchu okrq2nym.

Rozwiqzanie to pozwoli w petni

wykorzystai przepustowoS6

skrzy2owania przy Moicie
Stalowym.

Brak koniecznoici podjqcia dziafari.

Posiedzenie z dnia t2.lO.202Lr.

27.

Interpelacja p. Gawlowskiej
w sprawie wytyczenia
bezpiecznego przejgcia dla
pieszzych na ul.

Wyszyiskiego na wysokosci

ul. Piwnej.

Komisja wskazuje zmianq

lokalizacji istniejqcej sygnalizacji

iwietlnej na przejsciu dla
pieszych w dalszym ciagu ul.

Wyszyriskiego na skrzyiowanie z

ul. PiwnE.

Aktualnie trwa wytyczanie
bezpiecznego przejicia dla pieszych

ze wzbudzanA sygnalizacjq

Swietlnq.

28.
Wniosek mieszkadca w
sprawie zastawiania wjazdu
do posesji przy ul. PCK 8

Komisja nie zauwa2a potrzebv

wprowadzania ograniczei w
postoju pojazd6w.

Brak kon ieczno(cl podjqcia dzialari.



29.

Projekt stafej organizacji
ruchu na teren przylegajqcy

do CH Wzorcownia
wytyczenie d16g poiarowych
oznakowaniem poziomym.

Komisja zaleca wprowadzenie

oznakowania pronowego

informujqcego o drodze
poiarowei i ewentualne
umieszczenie oznakowania
poziomego wylqcznie w postaci

napisu ,,Droga poiarowa".
Dodatkowo Komisja wnosi o
wystqpienie do Komendy

Miejskiej Paistwowej Straiy
Po|amej z zapytaniem czy

niezbqdne jest wprowad2anie
oznakowania pozromego

wyznaczajEcego drogi poiarowe
we wskazanej lokalizacji.

Aktualnie trwajq uzgodnienia z

PSP w sprawie koniecznoici
przedmiotowego oznakowania.

KM

30.

Zgloszenie mieszkanki w
sprawie poruszajacych sie z

nadmiernq prqdko6ciq
pojazd6w w ciQgu ul.

Stod6lnej, proszac tym
samym o zamontowanie
prog6w zwalniaiQcych w
ciEgu ww. ulicy.

Komisja opinuje negatywnie. Erak koniecznoSci podjqcia dziafan.

31.

Braku podjqtych dzialari w
sprawie uniemoiliwienia
ruchu pojazd6w ptzez
chodnik w pobliiu budynku
Pocay Polskiej przy Al.

Chopina. Sprawa zglaszana

w maju br.

I

lPrzewodniczqcy Komisji

lzauwaia, ie przewidziane w tym

lmielscu 
stolaki rowerowe miaty

lsiQ tam pojawii w wyniku
relokacji z miejsc gdzie

elementy te nie sE

wykorzystywane lub przy

zakupie nowych. lednak nie
zostalo to do chwili obecnej
wykonane. W celu
przySpieszenia ww. dzialari
Komis.la zaproponowala dorainel
umreszczenre gazonow zl

roilinnoiciq w jak najszybszyml
moiliwym terminie. 

I

I

I Dorainie zostalv umieszcznone
I

lgazony 
wzdlui granicy dziatek, w

ldniu 07.10.2021r., zostaly
zamontowane stojaki rowerowe.
Aktualnie przedstawiciele Wvdziaf u

Ruchu Drogowego Komendy
M iejskiej Policji przeprowadzajq
cykliczne kontrole wskazanego
miejsca i karajq kierujqcych
pojazdam i nieprzestrzegajacych

o96lnych przepis6w dot.
poruszania siq poiazdami po

chodniku.



32.

Niebezpieczeistwo na

drodze rowerowej w ciagu

ul. Tumskiej spowodowane
najeidianie na niq przez

pojazdy samochodowe
powodujqc zagroienie w
ruchu rowerzyst6w.

WDTZ|E zglasza, ie poszuka

skutecznego rozwiEzania w
przedstawionej sprawie.

Brak skutecznego rozwiqzania

kt6re moie byi zastosowanie w
tym przypadku. Wszystkie

elementy BRD zamontowane w
istniejQcej kostce granitowej
powodowatyby poluzowanie kostki
z nawierzchni ijej wypadanie, lub
ewentualne pqkanie powodujqce

utratq mocowania element6w BRD

od powierzchni i stanowienie
zagroienia dla uczestnik6w ruchu,

Jedynym moiliwym rozwiqza niem
jest przebudowa przebiegu drogi
rowerowej poprzez jej fizyczne

oddzielenie od pasa ruchu poprzez

zastosowanie oasa zieleni lub

krawqinika rozdzielajQcego.

Posiedzenie z dnia t2.]:O.aAZ'I.

33.

Wniosek mieszkadca w
sprawie zmiany OR na

drodze wewnetrznej nr
000156c.

Z uwagi, ie przytoczony teren
naleiy do i7K, Komisja
pozostawia wniosek bez

rozpatrzenia. Wszelkie sytuacje
zastawiania wjazdu do posesji

naleiy zglaszae do sfuib
porzEdkowych.

Brak koniecznoici podiqcia dzialari.

34.

Wniosek Szkoly Sokrates w
sprawre wytyczenia pnejScia

dla pieszych na ul. Ogniowej.
Komisja opiniuje negatywnie. Brak koniecznoSci podjecia dzialari.

35.

Wniosek Wlocfawskiej Kurii
Diecezjalnej w sprawie
wylQczenia z ruchu

fragmentu jezdni pomiqdzy
przebiegiem ul. Gdafskiej a

wjazdem na teren Kurii oraz
umieszczenie w ciqgu ul.
Gdadskiej prog6w

zwalniajqcych.

Komisja proponuje wytyczenie
pola wylQczenia z ruchu obszaru
pomiQdzy przebiegiem ul.
Gdadskiej a wjazdem na teren
Kurii. W kwestii umieszczenia
progu zwalniajqcego, Komisja
opiniuje negatywnie.

Projekt organizacji ruchu

zatwierdzony i przekazany celem
realizacji do MZlDiT. Planowana
realizacja do 31'05.2022 r.
(uzaleiniona od warunk6w
atmosferycznych)

Posiedzenie z dnia 10.L!.2O21^r.



36.

Wniosek "Zarzqdca" Sp. z

o.o. w sprawie moiliwosci
zmiany organizacji ruchu na

ul. K16lewieckiej w celu

um02liwienia chwilowego
postoju na wysokosci posesji

nr 24.

Komisja nie widzi moiliwosci
zmiany organizacji ruchu z

uwagi na niedostatecznq

szerokoii chodnika

umoiliwiajEcego post6j z

zachowaniem 1,5 metrowej
szeroko(ci dla ruchu pieszych.

Brak konieczno(ci podjqcia dzialari.

37.

Opinia w sprawie wytyczenia

dodatkowego zjazdu na

planowanq drogq gminnq

stanowiEcej przedluienia ul.

Bulwary im. Marszalka

Pilsudskiego.

Komisja opiniuje pozytywnie

proponowanE lokalizaciq.
Brak konieczno3ci podjqcia dziala6.

Posiedzenie z dnia 2L.12.2O2!r.

38.

Propozycja zmiany progamu

sygnalizacji iwietlnej na

skrzyiowaniu ulic:
Warszawska - Chopina -

K16lewiecka - Starodqbska,
poprzez skr6cenie czasu

sygnafu zielonego dla relacji

wyjazdu z ul. StarodQbskiej.

Komisra proponure

n ie proporcjona Ine wydfuienie
czasu sygnalu zielonego na

relacii Kr6lewiecka

Starodebska. Relacja od strony

ul. Kr6lewieckiej ma miei
wydtuiony czas sygnalu

zielonego o kilka sekund

wzglqdem ul. starodqbskiel,

umo2liwiaiqc bezpiecznq

ewakuacjq ze skrzyiowania.

Nowy program sygnalizacji zostal
wlqczony dnia 23.02.2022 r.


